
Castan: Chcemy rozegrać dobry sezon
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Trudno powiedzieć, jak będzie wyglądał podstawowy środek defensywy

Giallorossich w zbliżającym się sezonie. W meczu z gwiazdami MLS trener

Garcia próbował razem Benatię i Castana. Brazylijczyk udzielił krótkiego

wywiadu dla Rete Sport.

 

Twoje pierwsze wrażenia?

- W szatni jest świetnie, trener jest dobry i czuję się dobrze. Chcemy rozegrać dobry

sezon.

 

Co myślisz o Garcii?

- Trener rozmawia ze wszystkimi, to rzecz, która mi się podoba. Wszystkich uważa

za ważnych, w ten sposób miło być drużyną.

 

Wrażenia odnośnie nowych kolegów?

- Wszyscy są mocni, przyszli tu, aby pomóc. Czekamy, aby wygrać razem.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

